
Bouwen aan de toekomst
N-VA Harelbeke bouwt voort aan de toekomst. De afdeling bereidt 
zich voor op de gemeenteraadsverkiezingen van oktober 2024. 
Raadsleden Brecht Vandeburie en Patrick Claerhout vertegen- 
woordigen de N-VA in de gemeenteraad: constructief maar kritisch, 
aangezien de verwezenlijkingen van het stadsbestuur na vier jaar  
bestuur met Vooruit-Groen en cd&v pover zijn.

Patrick Claerhout: “Het stadsbestuur beloofde aan het begin van de  
legislatuur grote infrastructuurwerken aan onze sport- en cultuur-
infrastructuur. Daarvan kwam nog niets in huis. Het project in 
Bavikhove komt nu eindelijk wel van de grond, maar is eigenlijk nog  
een beslissing van de vorige bestuursploeg.”

Brecht Vandeburie: “Er zit te weinig vuur in deze ploeg. Veel mooie 
woorden en plannen, maar te weinig resultaat op het terrein. En dat 
terwijl de belastingdruk in onze stad zo sterk gestegen is. Dan zou men 
verwachten dat de burger ook verandering ziet. Harelbeke wordt beheerd, 
maar niet bestuurd.”

Beste inwoner van  
Harelbeke
Met trots richt ik me als voorzitter van N-VA Harelbeke en als afgevaardigde van het BCSD (bijzonder comité voor de sociale dienst) tot u. Het 
is een voorrecht om u dit huis-aan-huisblad te mogen aanbieden, dat speciaal is samengesteld om u op de hoogte te houden van belangrijke  
ontwikkelingen en gebeurtenissen in onze stad en partij.

Het is met een mix van emoties en respect dat ik hier aankondig dat onze gewaardeerde fractievoorzitter Wout Patyn besloten heeft om een 
nieuwe weg in te slaan en de stad te verlaten. Vandaag willen we vooral onze diepe waardering uitspreken voor zijn toewijding en inzet voor 
de fractie gedurende zijn tijd in onze afdeling.

Onze partij staat open voor dialoog en constructieve samenwerking. We willen luisteren naar uw zorgen, ideeën en suggesties. Want alleen 
door naar elkaar te luisteren en begrip te tonen, kunnen we oplossingen vinden voor de uitdagingen waar we voor staan. We moedigen u aan 
om contact met ons op te nemen en deel te nemen aan onze evenementen en bijeenkomsten. We willen u aanmoedigen om actief deel te 
nemen aan het politieke en maatschappelijke leven in Harelbeke. Lid worden van de N-VA geeft u de mogelijkheid om uw stem te laten horen, 
ideeën te delen en samen met ons te werken aan een nog betere stad.

Ik wens u veel leesplezier toe en hoop dat dit huis-aan-huisblad u inspireert om nog meer betrokken te raken 
bij het reilen en zeilen van onze stad. Samen werken we aan een welvarend en levendig Harelbeke.

Veel leesplezier! Niko Tanghe
Voorzitter N-VA Harelbeke
Afgevaardigde BCSD

Patrick Claerhout 
Gemeenteraadslid

Brecht Vandeburie  
Gemeenteraadslid

N-VA Harelbeke is op zoek naar 
inwoners die mee hun schouders willen 
zetten onder ons beredeneerd, constructief 
en gepassioneerd project. Zo kunnen we 
het welzijn en de welvaart in onze mooie 
gemeente mee waarborgen voor de volgende 
generaties. Ben jij gedreven en op zoek naar 
een zinvolle tijdsbesteding met een 
maatschappelijke meerwaarde? Dan ben je 
van harte welkom!  
Stuur gerust een mailtje naar 
harelbeke@n-va.be

Maak jij 
mee het 
verschil?

Harelbeke
harelbeke@n-va.be N-VA Harelbekewww.n-va.be/harelbeke
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Bedankt, Wout Patyn
Maandag 17 april was de laatste gemeenteraad voor uittredend N-VA-gemeenteraadslid Wout Patyn. N-VA Harelbeke wuift  
de 26-jarige, ondertussen al oud-Bavikhovenaar, uit. Wout verhuist naar Brussel.

Wout Patyn: “Het was me een genoegen om de Harelbekenaar 
meer dan vier jaar lang te vertegenwoordigen. Het stelt me  
gerust dat er op hetzelfde elan aan de toekomst wordt gebouwd.”

Wout werd verkozen bij de lokale gemeenteraadsverkiezingen 
van oktober 2018. Hij werd bij zijn aanstelling onmiddellijk  
fractievoorzitter van de driekoppige N-VA-fractie en bleef dat  

tot op heden. In de gemeenteraad hield hij zich niet afzijdig.  
Zo kaartte hij de twintig procent belastingverhoging meermaals 
aan, ontmaskerde hij de besparingen en het uitstellen van de 
beloofde investeringen in nieuwe sport- en cultuurinfrastructuur 
en hamerde hij op het belang van het bewaren van voldoende 
open ruimte.

Welkom Célestine Vandeputte en 
Alec Desmet!
Het bestuur van N-VA Harelbeke breidt uit. Onlangs verwelkomden  
wij Célestine Vandeputte en Alec Desmet als nieuwe bestuursleden.

Célestine Vandeputte
Célestine studeerde in 2022 af als master in de Bestuurskunde en het  
Publiek Management aan de Universiteit Gent. Sinds november 2022  
werkt ze op het partijsecretariaat van de N-VA als communicatiemedewerker.  
Célestine is voor ons geen onbekend gezicht. Haar papa, Filip Vandeputte, 
was jarenlang voorzitter van onze afdeling en in 2018 stond ze als jongste  
kandidaat op de N-VA-lijst in haar thuisbasis Harelbeke. 

Alec Desmet
Alec is kersvers bestuurslid van N-VA Harelbeke. Na lang nadenken,  
besloot hij eindelijk om de stap richting politiek te zetten met een duidelijk 
doel voor ogen: de mensen van onze mooie stad en ver daarbuiten helpen.  
Op welke manier dan ook. Samen met de partij wil hij zich ten volle  
voor u inzetten. Hij heeft nog veel te leren, maar dat schrikt hem niet af.  
Hij probeert elke dag een betere versie van zichzelf te zijn. En hij wil elke  
dag de wereld wat beter maken.

Wij zijn blij om Célestine en Alec als bestuurleden te kunnen opnemen en  
zijn overtuigd van hun meerwaarde voor onze ploeg.

N-VA Harelbeke wenst hun beiden veel succes toe!

Ik zal het politieke metier missen. Ik vond mijn draai in de 
gemeentepolitiek en ambieerde meer voor de toekomst. 
Maar mijn levenswandel bracht me onverwachts in Brussel. 
Het reilen en zeilen van de gemeentepolitiek vanop de eerst 
rij meemaken, is iets dat me voor altijd zal bijblijven.”

Wout Patyn  
Gemeenteraadslid

harelbeke@n-va.be
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Zwemzone provinciedomein De Gavers opengesteld  
tijdens warme weekends in september
Provincieraadslid Johan De Poorter uit Meulebeke vernam tijdens de provincieraad dat de zwemzone bij provinciedomein  
De Gavers in Harelbeke voor het eerst wordt opengesteld tijdens warme weekends in de maand september. “We zijn verheugd 
met dat nieuws na ons aandringen. Maar we hopen dat tijdens warme weekends in april, mei en juni in 2024 de zwemzone  
met redders ook wordt opengesteld.”

Eenvoudigere regels voor vrije zwemzones
De Vlaamse Regering keurde onlangs een 
ontwerpdecreet goed dat de regels vereenvoudigt 
en lokale besturen toelaat om zelf zogenoemde vrije 
zwemzones aan te duiden. Voorwaarden als blus- 
toestellen, douchecabines en evacuatiewegen worden 
afgeschaft. Ook de bodemcriteria zoals een strook 
zand rond de zwemgelegenheid en een maximale  
hellingsgraad, worden aangepast. Het is nu aan  
de lokale besturen en aan de provinciebesturen om  
daarmee aan de slag te gaan.

Nood aan meer zwemzones
Het is een steeds opnieuw oplaaiende discussie  
bij warm weer in de provincie West-Vlaanderen. 
“Waar kunnen we in open lucht zwemmen in onze 
regio?”, aldus provincieraadslid Johan De Poorter.  
“De deputatie blijft halsstarrig weigeren om in andere provinciedomeinen zoals Bergelen in Wevelgem een zwemzone in te richten. 
Wij betreuren dat. Men geeft aan dat het zwemmen in de publieke ruimte het ecologische leven verstoort. Maar momenteel zwemt 
men ook illegaal in waterpartijen die ecologisch waardevol zijn. Daarom zijn we voorstander van het idee om het zwemmen  
gereguleerd te laten verlopen en om meer zwemzones ter beschikking van recreanten te stellen.  
Zo kan alles op een gecontroleerde wijze plaatsvinden.”

Zwemmen bij zomers weer
“We zijn blij met het nieuws dat in september tijdens warme weekends de zwemzone wordt  
opengesteld. Maar we hopen dat ook bij warme weekends in april, mei en juni in 2024 de  
zwemzone met redders wordt opengesteld. Zomers weer kan namelijk al vroeger dan in de  
zomermaanden beginnen. We willen daarop blijven inzetten, zodat het zwemmen in openlucht 
voor iedere West-Vlaming toegankelijk wordt”, besluit provincieraadslid Johan De Poorter.

Studio Vlaanderen

Tweewekelijkse podcast zet de politieke puntjes op de i
De N-VA lanceert met Studio Vlaanderen een tweewekelijkse podcast waarin gastheer Joost Houtman de politieke puntjes 
op de i zet.

De podcast bestaat uit een studiogesprek met een boeiende gast die een blik werpt op  
een actueel thema. Vervolgens fileert een andere gast in de rubriek Feit of Fictie een  
voorstel dat recent het nieuws haalde. Op die manier bent u tweewekelijks juist geïnformeerd  
en op de hoogte van wat er op politiek vlak gebeurt.

Ontdek het N-VA-verhaal in podcastvorm

Ook in september zwemplezier in zwemzone De Gavers bij warm weer.

Johan De Poorter
Provincieraadslid

www.n-va.be/harelbeke
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“Dringend onze Vlaamse welvaart veiligstellen,
  want federale regering is faliekante �op”

De regering van Alexander De Croo had één missie: tonen dat België werkt. Dat werd 
een faliekante �op. Erger nog: drie jaar paars-groen wanbeleid heeft er stevig ingehakt. 
De complete ontsporing dreigt.

Gevaarlijke 
spelletjes met onze 
energiebevoorrading

Belgische begroting 
is de slechtste van 

    heel Europa

Asielbeleid werd 
ongecontroleerde

knoeiboel

Fiscale hervorming, arbeidsmarkthervorming, 
nieuw pensioenplan? Totaal de mist in

Werkloosheidsuitkeringen en lee�onen stegen massaal, tenkoste van wie wél gaat werken

Om onze Vlaamse welvaart veilig te stellen, is het van cruciaal belang 
dat we in 2024 de tanker definitief keren. Richting een staatsmodel dat de
werkende, sparende en ondernemende Vlamingen wél dient. En dat kan 
alleen met een sterke N-VA.

Het is hoog tijd om op onze strepen te gaan staan. 
Hoog tijd voor de ommezwaai naar een democratisch bestuur van en voor Vlamingen. 
Hoog tijd voor verantwoordelijkheid en redelijkheid. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

#FIASCO

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


